



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

Verslag d.d. 12 oktober 2002

Aanwezig: Ruud Deenen (politie Venray), Jeltje de Groot en Matty Maessen (vertegenwoordiging Leeuwstraat), Annie van Mill, Frans Hendriks, Ton Jans, Henk Märtens, Theo Swinkels, Martien Flinsenbergh, Stan Stroms en Tineke Lamers Justien Janssen (later).

Afgemeld: Mia Peeters, Riet van Dijck, Irene Michiels

1. Opening vaststelling agenda

Stan heet iedereen welkom, met name de dames de Groot en Maessen die hier naar aanleiding van de bijeenkomst van 1 oktober aanleiding vonden om eens te komen luisteren.

2. Verslag 10 mei

Er wordt een korte leespauze ingelast

- Naar aanleiding van het afscheid van Jan Joosten dit afscheid is gepland op donderdag middag op 31 oktober. Graag even afstemmen met Tineke of Stan wie hier naar toe gaan.

Verder geen op of aanmerkingen en de notulen worden vastgesteld.

Files wijzen gegeven

3. Functie Cor v.d. Ven

De functies van Cor waren erg breed. Er wordt voorgesteld om in ieder geval uit te kijken naar een penningmeester. Misschien is het mogelijk dat iemand binnen zijn of haar netwerk iemand weet die dit zou kunnen overnemen. Er lopen al een paar vragen.

Wat betreft Verkeer, zal Theo voorlopig het voortouw nemen, met Ton, Martien en Henk als medewerkers in deze groep. Dit zou ook aansluiten op het feit dat de gemeente zijn verkeersplan in de omgeving van Theo wil starten.

Alle overige stukken waar Cor zich mee bezig hield en dat was voornamelijk PR in de vorm van krantenknipsels etc. zijn nu bij Tineke en Stan en Tineke zullen zich hierover buigen als dagelijks bestuur.

Financien gelaten voor wat het was

4. Ingekomen stukken en mededelingen

- Kunstwerk en fondswerving. Men vraagt ons om onder onze naam als stichting een fondsaanvraag te mogen doen voor het plaatsen van het kunstwerk dat klaar is, goedgekeurd, bouwvergunningen heeft etc. maar dat helaas een tekort van € 720,00, om de plaatsing te realiseren, waarvan wij denken dat hier ook een plaatsingsplicht

voor de gemeente op rust. Helaas zal dit nog enige tijd duren voordat de gemeente zover is dat hier werkelijk actie op genomen zal worden en is de uitslag hiervan onduidelijk, dus wil men toch starten met de fondsaanvragen. De vergadering gaat hier unaniem mee accoord. Stukken zullen ter beschikking worden gesteld aan de heer Jos Mertens *Is inmiddels gebeurd! Gemeente doet niets*

- Er ligt een uitnodiging voor 21 oktober van de heer Vriens i.v.m. architectuur in Venray. Ton en Tineke gaan hier in ieder geval naar toe.
- Er is een schrijven van de Kamer van Koophandel met de mededelingen dat alle gegevens i.v.m. het sterven van Cor geregeld zijn en wensen ons veel sterkte toe.
- Er is een condoleance gekomen van Maria Beerkens

5. Budgetvoorstel verfraaiingsfonds gemeente Venray

Er is een voorstel gekomen van de gemeente met de vraag dit in alle wijken te bespreken en daarna een voorstel te doen naar het Wijkradenoverleg.

De vergadering vindt dat we te summier geïnformeerd zijn. Tineke probeert wat meer informatie boven water te krijgen en tevens zal zij vragen om een aanpassing van het aantal inwoners. Dit is behoorlijk gestegen in de laatste maanden en men is uitgegaan van het aantal inwoners op 01-01-2002.

Nog geen antwoord van Gans spelbos

6. Evaluatie 1 oktober

- Iedereen is erg enthousiast. Ton vindt wel dat het rommelig verliep, met name omdat de beamer en laptop te laat aanwezig waren. Dit was helaas niet te verhelpen, aangezien deze apparatuur eerst in de Smakt gebruikt moest worden, waarna men zo spoedig mogelijk bij de Witte Hoeve verschenen is.
- Verder was Ton van mening dat hij slecht geïnformeerd was. De vergadering was echter de mening toegedaan dat dit niet aan de organisatie te wijten was, maar dat ook Ton zelf contact had kunnen zoeken en had kunnen vragen wat hij kon doen, zeker met de achtergrond in het hoofd die op dat moment speelde.
- Theo zal een inventarisatie naar onderwerp maken van zowel de vragen die er nog liggen als de wensen die de mensen hebben uitgesproken en hier de volgende vergadering op terugkomen.

7. Afspraken met Willy Sassen

Er komt te weinig uit voor de tijdsinvestering die erin gaat. Ook Willy Sassen heeft last van de zuilen binnen het gemeentehuis. Er wordt voorgesteld, voor de tijd dat er nog geen echte wijkbeheerder aangesteld

is, eens afspraken te maken met de mensen die op de verschillende afdelingen zitten. Bij Henny Oudenhoven gebeurt dit al. Daarbij zouden we buiten de 1 keer in de 2 jaar ook eens een afspraak met een of eventueel twee wethouders zouden moeten maken, om helderheid te krijgen en betere afspraken te maken.

Hierover zal een brief gestuurd worden naar de gemeente.

Vlog niet gebaad 10m. voorstel werk groepen en zo gauw als dit geherorganiseerd is nemen we contact op

8. Rondvraag en sluiting

Jeltje de Groot en Matty Maessen:

Zij komen expliciet voor de Leeuwstraat om enige spoed te zetten aan de verdere verbetering voor de Leeuwstraat. De heer Caumans (politie Venray) heeft dit tijdens de rondgang met B&W al gezegd. Er komen paaltjes zodat er een fysieke drempel komt voor te hard rijden. Toch vragen de inwoners van de Leeuwstraat om hier oog voor te houden en dat het een snelle ontwikkeling plaats gaat vinden. Zij hebben niet om de wijzigingen gevraagd, maar moeten wel de consequenties dragen van de gevolgen van deze aanpassingen.

Henk Martens

Vraagt nogmaals aandacht voor het probleem rond de Patersstraat. Hier wordt aan gewerkt (Ruud Deenen). Er worden afspraken gemaakt. Het wijkplatform zal hier absoluut niet bij betrokken zijn!

Ton Jans

Hij probeert een afspraak te maken met wethouder Emonts over het jeugdbeleid. De vergadering spreekt af dat dit op eigen titel gaat, ook al gezien de vorige afspraken. Wel volgen wij het jeugdbeleid op afstand.

Stan Storms *Vragen of hij daar iets over wil zeggen*

We gaan op zoek naar een gelegenheid om het jaar enigszins feestelijk af te sluiten met een activiteit. Hij vraagt iedereen zijn gedachten hier eens over te laten gaan en zo spoedig mogelijk met ideeën te komen.

De voorzitter sluit de vergadering.



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

NOTITIE

Naar aanleiding van de vragen (beantwoord of niet beantwoord door het college), hebben we tijdens de DB vergadering van 28 oktober 2002, gedacht aan het vervolg dat deze bijeenkomst zou moeten hebben. Wij zijn gekomen tot een onderstaand voorstel.

- Er zijn in het verleden werkgroepen gemaakt aan de hand waarvan wij zaken afhandelden. Wij zouden willen voorstellen deze indeling te willen gebruiken om de vragen te inventariseren en eens te kijken hoe we ermee omgaan.
- De lijsten met vragen en wensen van de aanwezigen is hierbij gevoegd, met een formulier waarop de mogelijkheid bestaat, de vragen aan de werkgroepen te koppelen. Aan jullie allemaal het verzoek om naar deze lijsten te kijken en de nummers van de vragen (nummers) in te vullen in het vakje, waar het volgens jullie bij thuishoort. Op deze manier willen we trachten een plan van aanpak en een tijdpad voor afhandeling op papier te krijgen om zo de zaken overzichtelijk en bewerkbaar te maken.
- De vragen uit de vragenlijst, zijn met nummer en letter aangeduid, de wensen van de aanwezigen op 1 oktober, zijn genummerd, dus er kan geen overlapping plaatsvinden.
- Op deze manier kunnen we misschien vat op de zaken krijgen.
- Ook hebben wij ons afgevraagd of de frequentie van de vergadering op deze manier niet naar beneden zou kunnen (de werkgroepen waarin we zouden kunnen werken, zou in de vorm van verslagen tussentijds de leden van de vergadering op de hoogte kunnen stellen en deze verslagen zouden dan de handleiding kunnen zijn voor de vergaderingen). Wij denken op deze manier meer overzicht te kunnen krijgen voor wat betreft het aanpakken en afhandelen van problematiek in het centrum

Stan Storms en Tineke Lamers